



12.02.2020

Respected Members:

Referring to our previous circular with regards to the Qualifying World Cup – group C from the period of 25th to 30th March 2020 in Muscat, Sultanate of Oman.

The ITPF will be arranging an international course for Judges. The course will be held during the period from the 25th to 27th Muscat 2020.

Those who wish to participate in the registration session in a maximum period till the 15th March 2020, a charge of US \$100 Course Fee will be applicable for each participant.

Additional remarks:

- The ITPF nor the local federation will NOT bear the Tickets, Accommodation, Transportation, Food, or the cost of the Visa.
- The Full amount should be paid before the start of course.

Copy to :-

- Office of ITPF President
- Head of All Committees

الأعضاء المحترمين:

بالإشارة الى استضافة سلطنة عمان البطولة الدولية التأهيلية لكأس العالم ٢٠٢١ م للمجموعة C في الفترة من ٢٥ – ٣٠ مارس ٢٠٢٠ م

يرجى العلم بأنه سيتم عقد دورة للحكام الدوليين على هامش البطولة في الفترة من ٢٥ – ٢٧ مارس ٢٠٢٠ م.

عليه من يرغب بالمشاركة في الدورة التسجيل في مدة أقصاها ١٥ مارس ٢٠٢٠ ، علما بأن رسوم الاشتراك ١٠٠ دولار أمريكي للشخص الواحد .

ملاحظة :-

- أن الاتحاد لا يتحمل مصاريف الإقامة والنقل والتغذية للمشاركين .
- يرجى دفع المبلغ قبل بداية الدورة.

نسخة مع التحية الى:-

- مكتب رئيس الاتحاد
- رؤساء اللجان

